
Protokół Nr XXXIV/2009 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 25 września 2009 roku 
 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych na obradach sesji. W chwili rozpoczęcia obrad 
obecnych jest 12 radnych co stanowi wystarczające quorum do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Tadeusza Stycznia. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał 
w sprawach: 

1. Uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na 
lata 2009 – 2015, 

2. Zaciągnięcia pożyczki na termomodernizację SP w Tarnawie, 
3. Zaciągnięcia pożyczki na kanalizacje . 

Głosowanie 
15 głosów – za 
Pan Przewodniczący 
- odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o pracy Burmistrza. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Przyjęcie informacji o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2009 roku. 
6. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XXVII/272/2009 z dnia 6 lutego 2009 

roku w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 
w oświatowych jednostkach organizacyjnych prowadzonych przez Gminę 
Sędziszów. 

7. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr II/5/2006 z dnia 28 marca 2006 roku w 
sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Sędziszów. 

8. Uchwała intencyjna w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na 
zadanie budowa drogi nr 376026T w Sędziszowie – ul. Leśna o dł.1702,10m. 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr VIII/82/2007 z dnia 30 maja 2007 
roku w sprawie powierzenia administrowania gminnym zasobem 
mieszkaniowym dla ZUK w Sędziszowie. 

10. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie na lata 2009 – 2015. 

11. Uchwały w sprawie zmian w budżecie. 
12. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki. 
13. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki. 



14. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
15. Wolne wnioski i dyskusja. 
16. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji. 
Wczoraj był przetarg na sprzedaż nieruchomości w Mstyczowie, wycena była na 
kwotę 55.000zł a nieruchomość została sprzedana za 75.000zł. Podpisaliśmy umowę z 
p. Lipiec na dzierżawę byłej SP w Zielonkach. Będziemy odnawiać budynek MGOPS 
przy ul. Wyszyńskiego aby ich wygląd nie straszył. 
Radny J.Strzelec 
- mówi Pan że te budynki straszą, to samo jest z naszym budynkiem Komisariatu, 
może powinniśmy dać środki na pomalowanie. 
Ad. 4 
Radny T.Styczeń 
- przypomniał o poprawieniu oznakowania dojazdu do cmentarza w Krzcięcicach przy 
drodze powiatowej przed dniem 1 Listopada, 
- zgłosił ścinkę poboczy w Słaboszowicach, 
- w Krzcięcicach zakręt k/Potęgi bardzo duża dziura, proszę o wyrównanie. 
Radny J.Wiencek 
- zapytał czy zjazd z ul. Sportowej na Bazę będzie poprawiony, czy tam nie powinna 
być zrobiona pochylnia jak z drugiej strony? 
Radny J. Sroka 
- Swaryszów dojazd do pól, p. Białek  przyorał drogę  i rolnicy nie mogą przejechać, 
- Tarnawa skręt na Szałas k/Soboń odczyścił rów pyta czy Powiat nie mógłby wyłożyć 
go płytami celem wzmocnienia – proszę o odpowiedź na piśmie. 
Radny W. Tabor 
- w sprawozdaniu nie ujęto oświetlenia w Gniewięcinie od szkoły w kierunku 
północnym. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- są niedociągnięcia odnośnie Sosnowca, od roku miały być zmienione tablice z nazwą 
miejscowości i numerami, 
- wożono kamień za most, droga uległa zniszczeniu proszę o wyrównanie, zasypać aby 
była przejezdna, 
- wreszcie niech Powiat zrobi coś z ul. Polną, chodzi o chodnik bo z odpowiedzi na 
nasze pismo wynika, że to gmina nie występowała o to zadanie, 
- zwrócił się do Komendanta Policji – znak ograniczenia do 12t nie jest respektowany 
przez kierowców nadal jeżdżą Tiry, 
- na ul. Marianowskiej należy wyciąć 4 stare wierzby, 
- w Rynku ustawiono kosz na plastiki, prośba o utwardzenie miejsca gdzie stoi, 
- ul. Cicha bardzo zarośnięty rów, dokończyć jego czyszczenie. 



Radny Z. Gładki 
- przypomniał sprawę zaorania drogi przez p. Rosół, teraz przyorała dalej i nie pozwoli 
przejeżdżać ciągnikom. Właścicielem gruntu jest jej syn. 
Komendant Policji 
- w październiku jest rozprawa w Sądzie. 
Ad. 5 
Pani A. Porębska 
- przedstawiła informację z wykonania budżetu za I półrocze i odczytała opinię RIO o 
przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2009 roku. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 6 
Pani A. Skiba 
- przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę własną Nr XXVI/272/2009 z 
dnia 6 lutego 2009 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w oświatowych jednostkach organizacyjnych 
prowadzonych przez gminę Sędziszów. 
Głosowanie 
15 głosów – za           uchwała Nr XXXIV/324/2009 
Ad. 7 
Pani H. Barska 
- przedstawiła uchwałę zmieniającą uchwałę własną Nr II/5/2006 z dnia 28 marca 
2006 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Sędziszów. 
Głosowanie 
15 głosów – za          uchwała Nr XXXIV/325/2009  
Ad. 8 
Pan K. Chmaruk 
- przedstawił uchwałę intencyjną w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na 
zadanie budowa drogi gminnej Nr 376026 T w Sędziszowie – ul. Leśna o dł. 
1702,10m. 
Głosowanie 
15 głosów – za          uchwała Nr XXXIV/326/2009 
Ad. 9 
Pani H. Barska 
- przedstawiła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr VIII/82/2007 z dnia 30 maja 2007 
roku w sprawie powierzenia administrowania gminnym zasobem mieszkaniowym dla 
ZUK w Sędziszowie. 
Głosowanie 
15 głosów – za          uchwała Nr XXXIV/327/2009 
Ad. 10 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie na lata 2009 – 2015. 
Głosowanie 
15 głosów – za             uchwała Nr XXXIV/328/2009 



Ad. 11 
Pani A. Porębska 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie – zmiany załączników Nr 3, 3a, 
4, 4b, 8, 10, 12 do uchwały budżetowej na 2009r. 
Głosowanie 
15 głosów – za             uchwała nr XXXIV/2009 
- uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok – wpływy na FOŚiGW na 
kwotę 70.000zł. 
Głosowanie 
15 głosów – za            uchwała Nr XXXIV/330/2009 
Ad. 12 
Pani A. Porębska 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki – termomodernizacja SP 
Tarnawa. 
Głosowanie 
15 głosów – za            uchwała Nr XXXIV/331/2009 
Ad. 13 
Pani A. Porębska 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki – budowa kanalizacji 
sanitarnej i deszczowej oraz przebudowa oczyszczalni ścieków w Sędziszowie     – 
etap I. 
Głosowanie 
15 głosów – za           uchwała Nr XXXIV/332/2009 
Ad 14 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
T. Styczeń – oznakowanie do cmentarza zgłosimy do ZDP, 
                  - przy większości nowych dróg brakuje jeszcze poboczy, 
                  - wyrwę k/ Potęgi zgłosimy. 
J. Wiencek – w miejscu gdzie są schody spadek przekracza 8% i normy nie pozwalają 
                     na pochylnię, dalej jest główne wejście. 
J. Sroka – pojedziemy sprawdzić w Swaryszowie przyorywanie drogi, 
              - wystąpimy do ZDP o wyłożenie rowu, 
W. Tabor – oświetlenie w Gniewięcinie będzie zrobione. 
Z. Adamski – tablice  są zakupione i będą zamontowane, 
                    - kamienia już nie mamy, sprawdzimy czy będzie jeszcze równiarka , 
                    - utwardzenie pod kosz, rozeznamy jak to zrobić, 
                    - sprawdzimy co zrobiono przy ul. Cichej i zdecydujemy co dalej, 
                    - ul. Polną ujmiemy do budżetu na 2010r. 
Z. Gładki – poczekamy na wyrok Sądu. 
Ad. 15 
Radny Z. Konieczny 
- czy nie można ustawić oświetlenia od godz. 430 w Podsadku i Jeżowie bo ludzie idą 
na pociąg a skrócić wieczorem do 2200 . 
Pan Burmistrz 



- zdecydowaliśmy żeby w Klimontowie ze względu na PKP świeciło się rano od 300 – 
530  a wieczorem do 2200 . Rozważymy jeszcze raz ten temat. 
Sołtys P. Blin 
- od kwietnia domagamy się wyrównania dzikiego wysypiska, kamień trzeba zepchnąć 
na pryzmę, 
- woziliśmy kamień do wąwozu i też nie jest zakończone, nie wyrównane, jeśli nie ma 
już kamienia to może szlaką wyrównać, 
- 29 czerwca Rada Sołecka skierowała pismo do Burmistrza i do dziś nie mamy 
odpowiedzi, w sprawie terenu wokół świetlicy i remont pokrycia dachowego, 
- była Komisja w której uczestniczyli również radni w sprawie zaorania drogi przez 
mieszkańca Rożnicy, do dziś nic się nie dzieje a droga nadal jest zaorywana. 
Pan Przewodniczący 
- ten poszkodowany  p. Andrzej Sieczko powiedział  że tematu nie widzi, 
rozmawiałem z nim osobiście. To nie wiem kto nadal drąży temat. 
Sołtys P. Blin 
- osoba zaorałą i obsiewa wiejską drogę, to już jest inna osoba. 
Radny Z. Sobota 
- kilka razy stawiałem wniosek o pomoc p. Kowalskiemu w Boleścicach aby go 
podłączyć do wodociągu. Komitet budowy wodociągu zwrócił mu pieniądze i on nie 
ma wody. 
Pan Burmistrz 
- przyłącze musiałoby być zrobione na odcinku 500 – 600mb, tańsze dla niego jest 
wybicie studni głębinowej jest to koszt rzędu 3000zł a przyłącze kilkadziesiąt. Na 
ostatnim zebraniu już nie zgłaszał tego problemu. 
Radny J.Wiencek 
- czy jeśli na Oś. Drewnianym zlikwidujemy komórki i ogrodzenia to w przyszłym 
roku zrobimy plac zabaw? 
Pan Burmistrz 
- teren jest zaniedbany pod względem infrastruktury drogowej, higieniczno – 
sanitarnej, teraz prywatni właściciele ogrodzili swoje działki i brak jest dojazdu na 
osiedle. 
Radny J. Wiencek 
- trzeba mieć harmonogram zmian żeby było co mieszkańcom przedstawić. 
Pan Burmistrz 
- postaramy się przygotować koncepcję rozwiązań. 
Radny S. Łazarski 
- trzeba mówić w ogóle o centrum Sędziszowa – teren kładki, obręb Przychodni 
Kolejowej. 
Radny J. Strzelec 
- drzewa oklejone plakatami, ktoś je wiesza a później nie zdejmuje, wszędzie pełno 
śmieci. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- zgłosił podcięcie drzew na Gródku przy wyjeździe z zakrętu, brak widoczności, 
- ul Polna wyjazd z ul. Jędrzejowskiej w górę zarośla ograniczają widoczność. 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 



 
Na tym protokół zakończono 

Protokołował                                    Sekretarz                              Przewodniczył 
 
 
 
 
 
 


